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Protokół zebrania Zarządu Oddziału Terenowego Nr 27 PZK 

w dniu 17 lutego 2023 r. 

W dniu 17 lutego odbyło się zebranie Zarządu OT-27 w trybie online na platformie Skype. W zebraniu 

udział wzięli: SQ3OOK, SQ3TGY, SP3OKS, SP3JDZ – członkowie Zarządu, SP3QDX – sekretarz Komisji 

Rewizyjnej oraz przedstawiciele klubów OT27. 

Porządek zebrania został rozesłany do członków Zarządu OT i OKR oraz przedstawicieli klubów 

krótkofalarskich przez Prezesa OT-27 PZK pocztą elektroniczną w dniu 13.01.2023. 

Zebranych przywitał Prezes OT, Sławomir SQ3OOK. Ponownie przedstawił porządek obrad. Prezes 

przedstawił sprawozdanie Zarządu OT za rok 2022: 

• W minionym roku Zarząd OT27 spotkał się 3 razy:  

o 23 stycznia odbyło się tradycyjne styczniowe spotkanie, na którym podjęto kilka 

uchwał, w tym najważniejszą – dotyczącą budżetu oddziału, 

o 18 czerwca odbyło się spotkanie w Jarocinie, w którym to również odbyło się Walne 

Zebranie Sprawozdawcze, 

o 14 października odbyło się spotkanie w Wolicy przy okazji Akademii Krótkofalowca. 

• Pod koniec ubiegłego roku miała miejsce inwentaryzacja. Oszacowano majątek OT27 na około 

8 000 zł pod postacią sprzętu. 

• Po przerwie, spowodowanej pandemią, powróciły spotkania Akademii Krótkofalowca OT27, 

na których to członkowie OT27 oraz goście prezentowali ciekawe tematy związane 

z krótkofalarstwem. 

• Armand SP3QFE przy współpracy z Sławomirem SQ3OOK oraz dwoma kolegami spoza naszego 

oddziału, przygotował spotkanie online na temat krótkofalarstwa jako narzędzia do edukacji. 

• Tradycyjnie w czerwcu miało miejsce spotkanie członków i sympatyków OT27 w Jarocinie. 

• Oddział Terenowy Nr 27 zajął drugie miejsce w klasyfikacji SP CONTEST Maraton, w którego 

w skład wchodzi szereg różnych zawodów. Z naszego oddziału 9 stacji przyczyniło się do tak 

wysokiego miejsca. 

Skarbnik OT, Sławomir SQ3OKS przedstawił rozliczenie wydatków za rok 2022. Rok obrachunkowy 

zakończył się stanem konta na plusie. Komisja Rewizyjna nie zakwestionowała sprawozdanie skarbnika.  

Zarząd podjął uchwalę numer 1/2023 w sprawie sprawozdania skarbnika. W głosowaniu brało udział 

4 członków zarządu i zarząd zatwierdza sprawozdanie.  

W imieniu Grzegorza SP3RNZ, Sławomir SQ3OOK w skrócie przedstawił podsumowanie zawód 

o Puchar Wielkopolskiej Pyry. Zmiana pory (z porannej na popołudniową) pracy w zawodach okazała 

się najlepszą decyzją, gdyż frekwencja w zawodach była na wysokim poziomie. 

Wiceprezes ds. sportowych, Witold SP3JDZ przedstawił sprawozdanie dotyczące rozliczeń zawodów do 

współzawodnictwa klubów. Kolega wzorowo opiekował się rozliczeniami klubów we 

współzawodnictwie stacji klubowych w OT-27. Waldemar SP3TYI przedstawił wątpliwości do zawodów 

letnich na UKF, które cechowały się niską frekwencję. Witold SP3JDZ zaproponował usunięcie 

zawodów letnich a wstawienie zawodów Leszczyńskich do tabeli współzawodnictwa klubów. W 

ramach zachęcenia młodszej części członków oddziału do brania udziału w zawodach oraz w rywalizacji 

klubów, Bogdan SP3LD zaproponował dodatkową klasyfikację. 

Zarząd podjął uchwałę numer 2/2023 w sprawie zawieszenia zawodów letnich a dopisania zawodów 

Leszczyńskich do kalendarza współzawodnictwa klubów. W głosowaniu brało 4 członków zarządu. 

Wszystkie głosy były za przyjęciem, nie było głosów sprzeciw. 
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W trakcie zebrania zarządu padła propozycja, aby prowadzić klasyfikację stacji z OT27 w SP CONTEST 

Maraton. Regulamin przyznawania nagród zostanie opracowany w najbliższym czasie. 

Skarbnik przedstawił propozycję budżetu na bieżący rok. Bogdan SP3LD zwrócił się z prośbą 

o zarezerwowanie środków na akcję dyplomową Republiki Ostrowskiej oraz 105 rocznicy Powstania 

Wielkopolskiego. Zarząd podjął uchwałę numer 3/2023 w sprawie budżetu oddziału na rok 2023. 

W głosowaniu brało udział 4 członków zarządu. Wszystkie głosy były za przyjęciem, nie było głosów 

sprzeciw. 

Spotkanie letnie członków i sympatyków OT27 tradycyjnie planowane jest na 3 tydzień czerwca 

w Jarocinie. 

 

Ostrów Wielkopolski, dnia 17.02.2023.  

Protokolant: 

Dorota Skowronek SQ3TGY 

Zatwierdził: 

Sławomir Szymanowski SQ3OOK 

Prezes OT-27 PZK 


